

上海嘉迪机械有限公司坐落在上海市黄渡工业园区，是一家拥有二十多年专业设计研发、生产制造乳制品、果汁果酱、茶饮料成套设备的生产厂家，为国内数十家乳品、果汁果酱、茶饮料加工企业及大专院校提供了全线设备及成套交钥匙方案工程。

上海嘉迪机械有限公司融汇德国简洁耐用和实用的设计风格，秉承日本精良的加工制作工艺，结合我们二十多年的行业经验，其特点体现在：一、较低的一次性设备投入，

二、优良的设计组合及设备制造质量与工程安装质量，保障了整个系统工艺流程合理，结构紧凑，外形美观，排布走线合理，三、低廉的运行及维护成本。国际先进的设备制造技术与设计经验，陆续成功开发出高科技含量的食品机械设备，得到此行业的高度评价。

“科技是金，创新为本”是上海嘉迪的一贯宗旨，“做中国的食品机械专家”更是嘉迪员工始终的目标。

# BRIEF INTRODUCTION

## 企业简介

Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd. is Hi-Tech shareholding enterprise, located at Huangdu Industry Area of Shanghai. Specilizing in design and manufacturing the sanitary processing equipments for fruit paste, fruit and vegetable juice, liquid milk, instant powder, pickeled vegetables and kinds of cans.

There are total 150 staffs, 13 senior mechanical engineers and 7 processing engineers, and we often work with senior professors from Chinese Universities for new processing experiment. The products we manufactured are in accordance with GMP standard and passed quality system of ISO9001-2008.

So far, We have finished turn-key projcet to Gambia, Libya, Colombia, Japan, Vietnam, Thailand and other regions successfully. For the past five years, with our superior technology and quality performance, our market share has been growing dramatically. A recent statistics state for blueberry paste, blackberry paste and tomato paste project of our company has been taking 30% share in local market.

Obviously, Jiadi is committed to promise the complete set of sales service including designing, manufacturing, installation, commissioning and operator training. All the technical staffs are very experienced to ensure the higher performance for production line. For our after-sale service, we promise all life of technical support to new and old customers, even for spare parts within quality warranty period, our service is free of charge. Reasonable price, superior quality and reliability with our own latest technology led us to be the leader in the food process industry with the highest regard and a good reputation.

